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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SLÖINGE GOIF 
Styrelsemöte den 11 september 2023 i klubblokalen Slöinge IP. 
 
Närvarande:  
Niklas Uddén Ordf. 
Anneli Brundin, Sekreterare 
Emelie Bengtsson, Kassör 
Stefan Borgryd, Ledamot 
Oskar Gerhardsson, Suppleant 
 
Frånvarande:  
Ann Dimwik, Ledamot 
Felicia Andersson, Suppleant 
  
 
§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Niklas hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 2 Val av ordförande och sekreterare 
Val av sittande ordf. och sekreterare, dvs Niklas Uddén och Anneli Brundin 
 
§ 3 Val av justerare 
Till protokolljusterare valdes Emelie Bengtsson 
 
§ 4 Godkännande av dagordning 
Förslaget till dagordning godkändes. 
 
§ 5 Föregående möte 
Föregående mötesprotokoll föredrogs och godkändes av mötets medlemmar. 
 
§ 6 Ekonomisk redovisning 
Fortsatt stabil ekonomi, inget speciellt att rapportera. 
 
§ 7 Diskussioner mm via Messengergruppen, (inkl. ev. tagna beslut) 
Inga tagna beslut sedan sist. 
 
§ 8 Erfarenheter genomförd verksamhet 
 

- Fixardag med damlaget 9 september.  
13 st från damlaget var på IP under lördagen och gjorde en extra Fixardag, då de inte 
hade möjlighet att vara med i våras. Mycket blev gjort, bl a målning av klubbstugans 
långsida mot A-plan, målning av dörrfoder, målning av entré, målning av vindskivor 
och balkar på grillplatsen samt röjning av sly runt B-plan. Mycket bra jobb av tjejerna! 
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§ 9 Inkomna frågor / Ärenden 
 

- Samarbete Damlaget GSIF 
Getinge har inkommit med ett underlag på hur de vill att samarbetet med damlaget 
ska se ut framöver. Vi är inte eniga med deras förslag, då det inte gynnar vår förening 
på någon punkt, och Niklas och Anneli kommer därför att ha ett möte med Janna, 
Felicia och ev Åsa B för att se hur vi ska gå vidare i dialogen med Getinge. 
 

- Klubblokalen 
Vi har sökt och fått bidrag från Framtidsbanken på 65.000 kr, som Anneli och Niklas 
var och tog emot på Sparbanksdagen den 9/9. Pengarna skall användas till att rusta 
upp klubblokalen. 
Vår idé är att sätta ihop en idégrupp med personer i blandade åldrar som kan ta 
ansvar i projektet och samla ihop önskemål och input från alla ålderskategorier.  
Förslag på ansvarig i projektet: Filip Uddén. Niklas ställer frågan till Filip. 
 

- Våra stadgar 
Ska moderniseras och skrivas om innan årsmötet och bör påbörjas snarast. Åsa B har 
tidigare aviserat att hon kan var behjälplig med detta. Niklas tar kontakt med henne.  
 

- Team Sportia 
Lite oklarheter med materialuthämtningen. Niklas reder ut om det är något som ev. 
saknas i beställningarna. 
 

- Valberedningen 
Har påbörjat sitt arbete inför nästa år. Ann, Anneli och Felicia har ett år kvar på sina 
mandat. Övriga kommer att bli kontaktade av valberedningen. 
 

- Läktaren 
Bygglovsansökan är nu komplett och inskickad. Beslut väntas komma senast 26/10. 
Oscar kollar med Gerhardssons bygg om de tar sig an bygget. 

 
 
§ 10 Övriga frågor 
 

- Investeringsbidrag 
Vi har möjlighet att söka investeringsbidrag fram till 1 oktober.  
Förslag: Bidrag till upprustning av (handikapp-)toa, med ingång på utsida 
klubbstugan. 
 

- Inköp av testinstrument 
P&A har köpt in ett instrument som felsöker brott på gräsklipparkabeln, ca 2400kr. 
 

- Korv till kiosken  
Stefan kollar med Korvpojkarna eller JM:s om vi kan få någon typ av sponsring. 
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- Höstförsäljning  
Vi beslutar att: Lagen får göra sina egna försäljningar i höst. Vi tar istället fram ett 
”förboknings”-system för uppesittarlotterna som lagen får sälja i november.  
 

- Panttömnings-listan 
Anneli lägger ut aktuell lista på hemsidan 

 
- Gym  

Janna H har inkommit med ett förslag med önskemål om att skapa ett mindre gym på 
IP. Vi diskuterar möjligheter och utrymmen, och kommer fram till att vi möjligen 
skulle kunna köpa in lite portabel enklare utrustning såsom motionscykel, skivstång 
etc. som man kan ha t ex i det omklädningsrum vi inte använder, och som kan tas ut 
om man behöver.  

 
- Slöinge-cup i idrottshallen 

Stefan föreslår att vi kollar upp intresse för att åter arrangera en minicup i 
idrottshallen, som vi gjort tidigare (Slöinge-cupen) och som varit mycket uppskattad. 
Finns det någon åldersgrupp som inte har nån annan inomhuscup i närheten? Vi tar 
upp frågan med Niklas E. 
 

- Julpromenad inför 1:a advent 26/11 eller 3 dec. 
Vi spånar idéer om hur vi kan göra lite extra för att kicka igång försäljningen av 
julbingolotterna.  
• Hyra idrottshallen för att vädersäkra aktiviteten?  
• Kollar med Föräldrasektionen om de har någon input på aktiviteter.  
• Kioskförsäljning?  
• Vi bjuder på glögg o pepparkaka? 
• Jultomte, godisutdelning? 
• Lagen skickar in bilder från året som gått som visas på storbildsskärm.  
• Häst och vagn, Ann?  
• Lottförsäljning, utöver Bingolotterna 
• Chokladhjul (Benganhjulet) 
Diskussion och förslag fortsätter i Messenger-gruppen 

 
§ 11 Mötets tagna beslut: 

- Lagen får göra sin egna försäljningar i sept-okt.  
 

§ 12 Nästa möte 
Måndag 9 oktober kl 18.30 i klubblokalen.  
 
§ 13 Mötet avslutas  
 
 
 
..........................................           ..........................................          .......................................... 
 
Vid protokollet                         Justeras av                                                 Justeras av 
Sekreterare Anneli Brundin              Kassör Emelie Bengtsson                        Ordf. Niklas Uddén 


